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ŚWIĘTO Ulicy Gdańskiej  
 

Widok fontanny 
 
Od kilku miesięcy w Bydgoszczy działa Stowarzyszenie Odbudowy Bydgoskiej Fontanny 
Potop. Artyści, przedsiębiorcy, szkoły, władze miasta i media włączyły się w dzieło 
przywrócenia parkowi im. Kazimierza Wielkiego dawnej świetności. Podczas piątkowego 
Święta Ulicy Gdańskiej przekonamy się, jak będzie wyglądać odrestaurowana fontanna.  
 
BŁAśEJ STAWIARSKI: Kiedy bydgoszczanie zobaczą projekt fontanny? 
 

ELśBIETA NOWAK, WICEPREZES STOWARZYSZENIA 
ODBUDOWY BYDGOSKIEJ FONTANNY POTOP: Wszystko 
zdradzimy w piątek o 18.45. Po wręczeniu Feliksów, nagród „Gazety”, na 
budynku I Liceum Ogólnokształcącego pojawi się olbrzymi plakat. 
Zobaczymy, jak będzie się prezentował „Potop” w XXI wieku. Na 
plakacie umieścimy takŜe numer konta, na które pieniądze mogą wpłacać 
wszyscy, chcący wspomóc naszą ideę. JeŜeli wszystko się powiedzie, to 
juŜ za rok - 23 lipca – fontanna stanie na dawnym miejscu. 
 

Dlaczego właśnie wtedy?  
- To symboliczna data. Dokładnie 101 lat wcześniej w Bydgoszczy ustawiono oryginał 
rzeźby. Stał się wizytówką miasta i obowiązkowym punktem wszystkich wycieczek. Mamy 
dowód, Ŝe podobne dzieła są potrzebne. Nad Brdą juŜ dzisiaj balansuje rzeźba, przed którą 
zatrzymują się przechodnie, robią dziesiątki zdjęć. 
 

Jak daleko posunięte są prace?  
- Obecnie artyści z Poznania przygotowują gipsowy projekt w skali 1:5. Potem zostanie on 
poddany ocenie. Na jego temat wypowie się m.in. plastyk miejski, władze miasta, 
bydgoszczanie. Ostatnim etapem będzie wykonanie rzeźby. Nie jestem jeszcze w stanie 
powiedzieć, ile będzie kosztować całość. Cały czas prowadzimy negocjacje.  
 

 


